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Svenska Lundhundsällskapet 
 
Protokoll fört vid årsmöte den 25/3 2023 digitalt via Google meet 
 
§1. Mötet öppnas 
Styrelsens ordförande Carina Jansson hälsade alla välkomna till årsmötet. 
 
§2. Justering av röstlängden 
Anmälda medlemmar ropades upp. 44 medlemmar närvarande. Röstlängden justerades till 44 
röstberättigade. 
 
§3. Val av ordförande för årsmötet 
Styrelsen föreslog Barbro Engman. Valberedningen föreslog Monica Ekman. Monika Ekman avstod 
sin plats som kandidat till ordförande för årsmötet.  
Mötet valde Barbro Engman till mötesordförande. 
 
§4. Styrelsen anmälan om protokollförare vid mötet 
Styrelsen anmälde Elin Malmqvist till protokollförare för mötet. 
 
§5. Val av två justerare tillika rösträknare 
Mötet valde Ingbritt Viklund och Jörgen Midander att jämte ordförande justera protokollet. Tillägg 
att Jörgen Midander behövde lämna mötet efter §17 för att hinna med ett tåg, mötet valde Mats 
Ågren att justera protokollet från §18-§20.  
Rösträkning skedde digitalt via Google meet vilket innebar att Ingbritt Viklund, Jörgen Midander och 
Mats Ågren inte medverkade i eller övervakade rösträkning. 
 
§6. Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar. 
Mötet beslöt att Monica Ekman SSUK, Carina Lundgren SSUK, hade närvarorätt och yttranderätt men 
ej rösträtt. 
 
§7. Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst. 
Datum för årsmötet hade annonserats på föreningens hemsida, Facebooksida och mail till alla 
medlemmar enligt klubbens stadgar. 
 
§8. Fastställande av dagordningen 
Dagordningen ändrades där proposition gällande medlemsavgift togs upp under §13B istället 
därefter fastställdes och godkändes dagordningen. 
 
§9. Styrelsens årsredovisning, balans- och resultaträkning, redogörelse för arbetet med avelsfrågor 
(RAS) samt revisorernas berättelse. 
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Verksamhetsberättelsen gicks igenom sida för sida. Ändring på sidan 3, där årets lundehund ska 
strykas helt från verksamhetsberättelsen pga årets lundehund 2021 var inställt under pandemin och 
det var den som skulle ha varit med i verksamhetsberättelsen för 2022. 
 
Balansrapport och Resultatrapport gicks igenom och Revisorernas berättelse gicks igenom 
Därefter lades dessa till handlingarna. 
 
§ 10. Fastställande av balans- och resultaträkningar samt beslut om enligt dessa uppkommen vinst 
eller förlust. 
Mötet beslöt att fastställa årets balans- och resultaträkning årets vinst var på 19564.04 kr. 
Två förslag gällande vinsten kom in:  
Cecilia Obitz förslag var att föra över hälften av vinsten till ”fonden för friskare Lundehundar”. 
Jörgen Midander kom med förslaget att föra över årets vinst till ny räkning. 
 
Röstning via verktyget google röstning samt de som ej hade tillgång till det kunde rösta via sms till 
Tove Schrödl, genomfördes där medlemmarna fick rösta på förlag 1: Att hälften av vinsten skulle gå 
till fonden för friskare lundehundar eller förslag 2: Att föra över vinsten till ny räkning. Förslag 1 fick 
19 röster och förslag 2 fick 21 röster.  
Därmed beslöt mötet att föra över vinsten till ny räkning. Styrelsen fick i uppdrag att återkomma 
om hur arbetet att få in nya medel till fonden för friskare lundehundar till nästa årsmöte. 
 
§11.Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till styrelsen. 
Styrelsen har tagit reda på vad som gäller för att skicka motioner som förra årsmötet gav styrelsen i 
uppdrag att göra. Enligt SKKs grundregler gäller att motioner ska skickas per post i original 
underskrivna. Det går dock bra att maila in motionen digitalt signerat först och sen skicka motionen 
per post förutsatt att motionen i original inkommit till styrelsen före årsmötets handlingar ges ut dvs 
senast 7 dagar före årsmötet.  
 
Styrelsen har diskuterat frågan om att klubben ska bjuda uppfödarna på deras valpköpares 
medlemskap. Eftersom förra årsmötet var negativt inställda till den propositionen som styrelsen 
skrev så beslutade styrelsen att lägga ner den idén. 

 

§12. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet beslöt enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
 
§13. A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan.  
Mötet beslöt att godkänna verksamhetsplanen. 
 
B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår.  
Propostionen gällande sänkt avgift för utländska medlemmar togs upp.  
Årsmötet beslöt att bifalla propositionen att sänka medlemsavgiften för utländska medlemmar till 
300 kr. 
 
C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget.  
Beslöt att fastställa den föreslagna rambudgeten.  
 
§14. Val av ordförande, antal ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt stadgar § 8 
samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning. 
Valberedningen föreslog att styrelsen ska bestå av ordförande, 4 ledamöter och 3 suppleanter. 
Mötet beslöt att styrelsen ska bestå av ordförande, 4 ledamöter och 3 suppleanter. 
 
a). Val av ordförande för en tid av ett år. 
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Valberedningens förslag: Carina Jansson. 
Mötet valde enhälligt Carina Jansson till ordförande på ett år. 
 

b). Val av ordinarie ledamöter och eventuella fyllnadsval av ledamöter. 
Valberedningens förslag: Susanne Gunnarsson, Mimmi Eriksson till omval på 2 år 
Mötet väljer Susanne Gunnarsson och Mimmi Eriksson som ledamöter på 2 år. 
 
c). Val av Suppleanter § tjänstgöringsordning 
Valberedningens förslag: Peter Wittzell, Barbro Röken och Ursula Nyman till omval på 1 år. 
Mötet väljer Peter Wittzell, Barbro Röken och Ursula Nyman som suppleanter på 1 år. 
Tjänstgöringsordningen som det står. 
 
§15. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt stadgar § 9 
Valberedningens förslag på revisorer: Monika Ekman 1 år nyval och Carina Lundgren 1 år nyval.  
Kritik från mötet till valberedningen att tidigare revisor Mats Ågren tackat ja till att stå till förfogande 
för omval, men ej stod med på valberedningens förslag för omval utan att ha fått någon information 
om detta förrän årsmöteshandlingarna skickades ut. Mötet gav valberedningen råd att i framtiden 
informera vederbörande som erbjudit sig till omval men ändå inte blir valberedningens förslag. 
Mötets förslag var Mats Ågren omval och Cecilia Obitz nyval.  
Årsmötet fick rösta: Googles röstningsprogram har endast möjlighet att välja ett alternativ vilket 
innebar att det fick bli två omröstningar.  
Valsedeln stod mellan 4 förslag: Monika Ekman, Carina Lundgren, Mats Ågren och Cecilia Obitz.  
1:a omröstningen fick Mats Ågren flest röster, 18 röster.  
2:a omröstningen mellan Monika Ekman, Carina Lundgren och Cecilia Obitz fick Carina Lundgren flest 
röster, 22 röster. 
Mötet väljer Mats Ågren omval och Carina Lundgren nyval som ordinarie revisorer på ett år. 
Valberedningens förslag på revisorssuppleanter: Ingegerd Jansson nyval och Christer Asplund nyval 
Mötet väljer Ingegerd Jansson och Christer Asplund som revisorssuppleanter på ett år. 
Annika Netterberg lämnar muntlig reservation till beslutet och lämnar därefter mötet. 
Röstlängden justeras till 43 medlemmar. 
 
§16. Val av valberedning enligt stadgar § 10 
Valberedningens förslag: Olle Mårtensson sammankallande 1 år omval, Maria Ringdahl 1 år kvar 
samt Claes Eklund omval 2 år. Maria Ringdahl väljer att avgå.  
Mötet föreslår Anja Northorn och Marie Ström till valberedning.  
Mötet fick rösta för en ev ny omröstning till valberedning:  
1. Godtar mötet årsmötets förslag att ha en ny omröstning.  
2. Godtar mötet ej årsmötets förslag.  
36 röster röstade för att godta årsmötets förslag om omröstning av valberedning. 
Första omröstning till fyllnadsval på 1 år: Mellan Olle Mårtensson, Claes Eklund, Marie Ström och 
Anja Northorn. Marie Ström fick 16 röster.  
Andra omröstning till sammankallande på 1 år Mellan Olle Mårtenson, Claes Eklund och Anja 
Northorn: Claes Eklund fick 12 röster.  
3.e omröstning för om/nyval på 2 år mellan Olle Mårtensson och Anja Northorn,  
Olle Mårtensson fick 19 röster. 
Mötet väljer: Claes Eklund till sammankallande på 1 år, Marie Ström fyllnadsval 1 år samt Olle 
Mårtensson omval 2 år. 
 
§17. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13–16. 
Mötet beslöt om omedelbar justering av punkterna 13-16. 
 
Här justeras röstlängden till 39 medlemmar då ytterligare 4 medlemmar lämnat mötet. 
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§18. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller som senast fyra veckor innan 
årsmötet anmälts till styrelsen 
Proposition 1. Gällande sänkt medlemsavgift för utlandsmedlemmar. Se §13B. 
 
Proposition 2. Gällande att ändra att bidraget till BPH ska vara en fast summa på 400kr samt betalas 
ut från fonden för friskare lundehundar.  
Mötet beslöt att bifalla motionen.  
 
Propostition 3. Gällande att ändra bidraget till insemination till ett fast pris på 1500 kr samt endast 
betala ut bidrag en gång per tik samt att inseminationen ska utföras i Sverige.  
Frågor uppkom gällande vilka regler och tillstånd som numer krävs från jordbruksverket för att 
genomföra en insemination i annat land.  
Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att utreda vilka regler som gäller till kommande årsmöte. Årsmötet 
godkände att bidrag ska max vara på 1500 kr samt endast betalas ut en gång per tik.  
 
Motion 1: Att styrelsen ska arbeta aktivt för att få fler aktivitetsombud runt om i landet. 
Styrelsens rekommendation var att årsmötet ska bifalla motionen. 
Mötet beslöt bifalla motionen. 
 
Motion 2, 3 och 4: Gällande att styrelsen snarast ska gå ut med en ny enkät/undersökning gällande 
digital/pappers tidning.  
 
Styrelsens svar: Styrelsens förslag är att gå ut med en ny enkät/undersökning men att vänta till 
hösten med hänvisning till att den förra enkäten redovisades för ca 6 månader sedan.  
Annika Ågren yrkar på att enkäten ska ges ut snarast. Mötet gick till omröstning. 
Alternativ 1. Styrelsens förslag att enkäten ska göras i höst.  
Alternativ 2. Annika Ågrens förslag att enkäten ska göras snarast. 
Alternativ 1 fick 24 röster. 
Mötet beslöt att enkäten ska ges ut under hösten -23. 
 
§19. Övriga ärenden, Avtackning och utdelning av utmärkelser 
 
Mimmi Eriksson läste upp vinnarna av årets lundehund som även fått ett mail med diplom och 
gratulation.  
 
Avtackning av Maria Ringdahl, Ingegerd Jansson, Lena Cederblad och Sofie Weibull för deras tid och 
engagemang för klubben. 
 
Hedersmedlem: Styrelsen kom med förslag att klubben skulle välja sin 3:e hedersmedlem. Peter 
Wittzell läste upp styrelsens motivering.  
Mötet valde Cecilia Obitz till klubbens 3:e hedersmedlem.  
 
§20. Mötets avslutande 
Ordförande Carina Jansson tackade mötets årsmötesordförande Barbro Engman samt för förtroendet 

till ytterligare ett år som ordförande och förklarade därmed årsmöte avslutat. 

 

 
Elin Malmqvist    Barbro Engman 
protokollförare     Ordförande 
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Ingbritt Viklund    Jörgen Midander 
Justerare     Justerare från §1-§17 

 

 

Mats Ågren     
Justerare från §18-§20  
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Verksamhetsberättelsen gicks igenom sida för sida. Ändring på sidan 3, där årets lundehund ska 
strykas helt från verksamhetsberättelsen pga årets lundehund 2021 var inställt under pandemin och 
det var den som skulle ha varit med i verksamhetsberättelsen för 2022. 
 
Balansrapport och Resultatrapport gicks igenom och Revisorernas berättelse gicks igenom 
Därefter lades dessa till handlingarna. 
 
§ 10. Fastställande av balans- och resultaträkningar samt beslut om enligt dessa uppkommen vinst 
eller förlust. 
Mötet beslöt att fastställa årets balans- och resultaträkning årets vinst var på 19564.04 kr. 
Två förslag gällande vinsten kom in:  
Cecilia Obitz förslag var att föra över hälften av vinsten till ”fonden för friskare Lundehundar”. 
Jörgen Midander kom med förslaget att föra över årets vinst till ny räkning. 
 
Röstning via verktyget google röstning samt de som ej hade tillgång till det kunde rösta via sms till 
Tove Schrödl, genomfördes där medlemmarna fick rösta på förlag 1: Att hälften av vinsten skulle gå 
till fonden för friskare lundehundar eller förslag 2: Att föra över vinsten till ny räkning. Förslag 1 fick 
19 röster och förslag 2 fick 21 röster.  
Därmed beslöt mötet att föra över vinsten till ny räkning. Styrelsen fick i uppdrag att återkomma 
om hur arbetet att få in nya medel till fonden för friskare lundehundar till nästa årsmöte. 
 
§11.Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till styrelsen. 
Styrelsen har tagit reda på vad som gäller för att skicka motioner som förra årsmötet gav styrelsen i 
uppdrag att göra. Enligt SKKs grundregler gäller att motioner ska skickas per post i original 
underskrivna. Det går dock bra att maila in motionen digitalt signerat först och sen skicka motionen 
per post förutsatt att motionen i original inkommit till styrelsen före årsmötets handlingar ges ut dvs 
senast 7 dagar före årsmötet.  
 
Styrelsen har diskuterat frågan om att klubben ska bjuda uppfödarna på deras valpköpares 
medlemskap. Eftersom förra årsmötet var negativt inställda till den propositionen som styrelsen 
skrev så beslutade styrelsen att lägga ner den idén. 


 


§12. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Mötet beslöt enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
 
§13. A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan.  
Mötet beslöt att godkänna verksamhetsplanen. 
 
B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår.  
Propostionen gällande sänkt avgift för utländska medlemmar togs upp.  
Årsmötet beslöt att bifalla propositionen att sänka medlemsavgiften för utländska medlemmar till 
300 kr. 
 
C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget.  
Beslöt att fastställa den föreslagna rambudgeten.  
 
§14. Val av ordförande, antal ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt stadgar § 8 
samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning. 
Valberedningen föreslog att styrelsen ska bestå av ordförande, 4 ledamöter och 3 suppleanter. 
Mötet beslöt att styrelsen ska bestå av ordförande, 4 ledamöter och 3 suppleanter. 
 
a). Val av ordförande för en tid av ett år. 







Valberedningens förslag: Carina Jansson. 
Mötet valde enhälligt Carina Jansson till ordförande på ett år. 
 


b). Val av ordinarie ledamöter och eventuella fyllnadsval av ledamöter. 
Valberedningens förslag: Susanne Gunnarsson, Mimmi Eriksson till omval på 2 år 
Mötet väljer Susanne Gunnarsson och Mimmi Eriksson som ledamöter på 2 år. 
 
c). Val av Suppleanter § tjänstgöringsordning 
Valberedningens förslag: Peter Wittzell, Barbro Röken och Ursula Nyman till omval på 1 år. 
Mötet väljer Peter Wittzell, Barbro Röken och Ursula Nyman som suppleanter på 1 år. 
Tjänstgöringsordningen som det står. 
 
§15. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt stadgar § 9 
Valberedningens förslag på revisorer: Monika Ekman 1 år nyval och Carina Lundgren 1 år nyval.  
Kritik från mötet till valberedningen att tidigare revisor Mats Ågren tackat ja till att stå till förfogande 
för omval, men ej stod med på valberedningens förslag för omval utan att ha fått någon information 
om detta förrän årsmöteshandlingarna skickades ut. Mötet gav valberedningen råd att i framtiden 
informera vederbörande som erbjudit sig till omval men ändå inte blir valberedningens förslag. 
Mötets förslag var Mats Ågren omval och Cecilia Obitz nyval.  
Årsmötet fick rösta: Googles röstningsprogram har endast möjlighet att välja ett alternativ vilket 
innebar att det fick bli två omröstningar.  
Valsedeln stod mellan 4 förslag: Monika Ekman, Carina Lundgren, Mats Ågren och Cecilia Obitz.  
1:a omröstningen fick Mats Ågren flest röster, 18 röster.  
2:a omröstningen mellan Monika Ekman, Carina Lundgren och Cecilia Obitz fick Carina Lundgren flest 
röster, 22 röster. 
Mötet väljer Mats Ågren omval och Carina Lundgren nyval som ordinarie revisorer på ett år. 
Valberedningens förslag på revisorssuppleanter: Ingegerd Jansson nyval och Christer Asplund nyval 
Mötet väljer Ingegerd Jansson och Christer Asplund som revisorssuppleanter på ett år. 
Annika Netterberg lämnar muntlig reservation till beslutet och lämnar därefter mötet. 
Röstlängden justeras till 43 medlemmar. 
 
§16. Val av valberedning enligt stadgar § 10 
Valberedningens förslag: Olle Mårtensson sammankallande 1 år omval, Maria Ringdahl 1 år kvar 
samt Claes Eklund omval 2 år. Maria Ringdahl väljer att avgå.  
Mötet föreslår Anja Northorn och Marie Ström till valberedning.  
Mötet fick rösta för en ev ny omröstning till valberedning:  
1. Godtar mötet årsmötets förslag att ha en ny omröstning.  
2. Godtar mötet ej årsmötets förslag.  
36 röster röstade för att godta årsmötets förslag om omröstning av valberedning. 
Första omröstning till fyllnadsval på 1 år: Mellan Olle Mårtensson, Claes Eklund, Marie Ström och 
Anja Northorn. Marie Ström fick 16 röster.  
Andra omröstning till sammankallande på 1 år Mellan Olle Mårtenson, Claes Eklund och Anja 
Northorn: Claes Eklund fick 12 röster.  
3.e omröstning för om/nyval på 2 år mellan Olle Mårtensson och Anja Northorn,  
Olle Mårtensson fick 19 röster. 
Mötet väljer: Claes Eklund till sammankallande på 1 år, Marie Ström fyllnadsval 1 år samt Olle 
Mårtensson omval 2 år. 
 
§17. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13–16. 
Mötet beslöt om omedelbar justering av punkterna 13-16. 
 
Här justeras röstlängden till 39 medlemmar då ytterligare 4 medlemmar lämnat mötet. 







 
§18. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller som senast fyra veckor innan 
årsmötet anmälts till styrelsen 
Proposition 1. Gällande sänkt medlemsavgift för utlandsmedlemmar. Se §13B. 
 
Proposition 2. Gällande att ändra att bidraget till BPH ska vara en fast summa på 400kr samt betalas 
ut från fonden för friskare lundehundar.  
Mötet beslöt att bifalla motionen.  
 
Propostition 3. Gällande att ändra bidraget till insemination till ett fast pris på 1500 kr samt endast 
betala ut bidrag en gång per tik samt att inseminationen ska utföras i Sverige.  
Frågor uppkom gällande vilka regler och tillstånd som numer krävs från jordbruksverket för att 
genomföra en insemination i annat land.  
Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att utreda vilka regler som gäller till kommande årsmöte. Årsmötet 
godkände att bidrag ska max vara på 1500 kr samt endast betalas ut en gång per tik.  
 
Motion 1: Att styrelsen ska arbeta aktivt för att få fler aktivitetsombud runt om i landet. 
Styrelsens rekommendation var att årsmötet ska bifalla motionen. 
Mötet beslöt bifalla motionen. 
 
Motion 2, 3 och 4: Gällande att styrelsen snarast ska gå ut med en ny enkät/undersökning gällande 
digital/pappers tidning.  
 
Styrelsens svar: Styrelsens förslag är att gå ut med en ny enkät/undersökning men att vänta till 
hösten med hänvisning till att den förra enkäten redovisades för ca 6 månader sedan.  
Annika Ågren yrkar på att enkäten ska ges ut snarast. Mötet gick till omröstning. 
Alternativ 1. Styrelsens förslag att enkäten ska göras i höst.  
Alternativ 2. Annika Ågrens förslag att enkäten ska göras snarast. 
Alternativ 1 fick 24 röster. 
Mötet beslöt att enkäten ska ges ut under hösten -23. 
 
§19. Övriga ärenden, Avtackning och utdelning av utmärkelser 
 
Mimmi Eriksson läste upp vinnarna av årets lundehund som även fått ett mail med diplom och 
gratulation.  
 
Avtackning av Maria Ringdahl, Ingegerd Jansson, Lena Cederblad och Sofie Weibull för deras tid och 
engagemang för klubben. 
 
Hedersmedlem: Styrelsen kom med förslag att klubben skulle välja sin 3:e hedersmedlem. Peter 
Wittzell läste upp styrelsens motivering.  
Mötet valde Cecilia Obitz till klubbens 3:e hedersmedlem.  
 
§20. Mötets avslutande 
Ordförande Carina Jansson tackade mötets årsmötesordförande Barbro Engman samt för förtroendet 


till ytterligare ett år som ordförande och förklarade därmed årsmöte avslutat. 


 


 
Elin Malmqvist    Barbro Engman 
protokollförare     Ordförande 







 
 
 
 
Ingbritt Viklund    Jörgen Midander 
Justerare     Justerare från §1-§17 


 


 


Mats Ågren     
Justerare från §18-§20  


 


 





		2023-04-30T10:12:33+0000


	



